
Protokół nr LXXVI/2023

Sesji Rady Gminy Jaktorów

z dnia 30 listopada 2023 r.

Ad.1 Otwarcie LXXVI Sesji Rady Gminy.

Z  uwagi  na  nieobecność  Pana  Przewodniczącego  Mirosława  Byczaka   Sesję 
Rady Gminy poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz Aliszewski, który 
po  powitaniu  wszystkich  zgromadzonych  o  godz.  16:15  otworzył  LXXVI Sesję  VIII 
kadencji Rady Gminy Jaktorów. Posiedzenie odbyło się  w budynku gminnym (dawne 
Gimnazjum)  przy  ulicy  Chełmońskiego  4.  Na  sali  obrad  zgodnie  z  listą  obecności 
obecnych było 10 Radnych, co stanowiło kworum wymagane do podejmowania w 
podejmowaniu  prawomocnych  decyzji.  Nie  obecni  Radni:  Mirosław  Byczak,  Iwona 
Barańska, Beata Kapuścińska, Krystyna Ficner, Jan Stokowski.

Ponadto w Sesji  uczestniczyli: Wójt Gminy, Skarbnik Gminy, Radca Prawny Gminy oraz 
niezbędni pracownicy Urzędu Gminy w Jaktorowie.  

Wiceprzewodniczący poinformował też, że wejście na sesję, która jest nagrywana jest 
jednocześnie wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i wypowiadanych treści-
co wynika z RODO.

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że Wójt Gminy Rafał Drązikowski wystąpił 
o zmianę porządku obrad. 

Następnie Radni w głosowaniu przyjęli w/w wniosek Wójta Gminy Jaktorów 
poprzez usunięcie  z porządku obrad pkt dotyczącego projektu uchwały „Podjęcie 
uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi,  szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania 
oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu 
usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczenia wykonywania usług sąsiedzkich”
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Wynik głosowania:  (w trakcie obrad dotarła Radna Krystyna Ficner tj. w momencie 
głosowania na Sali obrad obecnych było 11 Radnych,)

za przeciw wstrzymało 
się

10 0 1

Następnie Radni w głosowaniu przyjęli w/w wniosek Wójta Gminy Jaktorów 
poprzez wprowadzenie do porządku obrad pkt dotyczącego projektu uchwały 
„Podjęcie uchwały  w sprawie dopuszczenia zapłaty opłat lokalnych, podatków i 
niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym 
stanowiących dochody budżetu Gminy Jaktorów za pomocą innego instrumentu 
płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz 
elektroniczny”

Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad  obecnych  było  11 
Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

11 0 0

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem innych wniosków 
poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad z wprowadzoną zmianą.

Porządek obrad:

1. Otwarcie  LXXVI Sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów na 

2023 r.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jaktorów.
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Jaktorów 

w 2024 r. z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku 
publicznego i o wolontariacie

6. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego dla osób, 
dzieci i uczniów objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 
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w domu” na lata 2024 – 2028
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028
8. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty opłat lokalnych, podatków i 

niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym 
stanowiących dochody budżetu Gminy Jaktorów za pomocą innego 
instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym 
przechowywany jest pieniądz elektroniczny

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług 
wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie 
pobytu całodobowego, warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 
ich pobierania.

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/365/2022 Rady Gminy 
Jaktorów z dnia 10 lutego 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Henryszew, gmina 
Jaktorów.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/366/2022 Rady Gminy 
Jaktorów z dnia 10 lutego 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Henryszew, gmina 
Jaktorów.

12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  nabycie  nieruchomości.
13.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Guliwera).
14.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Herbowa).
15.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Pokątna).
16.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Kwiatu Nawłoci).
17.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Drogi Mlecznej).
18.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Róży Wiatrów).
19.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta.
20. Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych 

uchwał od ostatniej Sesji.
21. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
22.Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
23.Sprawy organizacyjne.
24.Wolne wnioski.
25.Zakończenie obrad. 
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Radni  w  głosowaniu  przyjęli  porządek  obrad  w  powyższym  brzmieniu. Wynik 
głosowania:  
(w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 11 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

11 0 0

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów na 
2023 r.

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.
Jako pierwsza w dyskusji głosiła się Radna Elżbieta Wyderka pytając czy w związku 

ze  zmniejszeniem  planu  wydatków  w  dochodach  majątkowych  w  dział  900 
dotyczącym oświetlenia ulicznego jest szansa na oświetlenie na ulicy Chełmońskiego 
oraz  pytanie  dotyczące  działu  700-  czy  w  związku  z  zakupem   działki  przy  ul. 
Ostatniego  Tura  jest  możliwość  powiększenia  jej  poprzez  wykupienie  kolejnych 
działek.

Kolejno  głos  zabrał  Pan  Andrzej  Muszyński-  Kierownik  Referatu  Inwestycji  i 
Zamówień Publicznych, który poinformował, że ul. Chełmońskiego powinna znaleźć 
się w planie wydatków budżetu Gminy na 2024 r., odpowiadając na pytanie drugie 
Wójt Gminy poinformował, że jest to temat do rozważenia.

Radny  Krzysztof  Jarosz  zabierając  głos  zapytał kto  jest  wykonawcą  zadania 
dotyczącego  budowy  przepustu  na  rzece  Głęboka  Struga  oraz  wniósł  wątpliwości 
dotyczące wykupu działek leśnych od Lasów Państwowych w Międzyborowie za 731 
tyś zł tj. na jakiej podstawie dokonano wyceny i ilu działek dotyczy.

Pani Skarbnik- Justyna Bakalarska wyjaśniała, że umowa na budowę przepustu 
została podpisana z Panem Kanilukiem oraz wyjaśniła kwestię finansową dot gruntów 
leśnych wraz z nr działek.
Pan  Muszyński  poinformował,  że  w  celu  prawidłowej  realizacji  zadania  zaszła 
konieczność wykupienia terenów a operat szacunkowy robi Starosta i zgodnie z jego 
decyzją należy tyle zapłacić.

Radny  Paweł  Dyra  wyraził  negatywną opinię  na  temat  wysokiej  ceny  wykupu 
działek  od  Lasów  Państwowych,  pytał  o  oświetlenie  ul.  Chełmońskiego,  wymiany 
lamp na terenie gminy oraz o budowę chodnika na ul. Potockiego. 

Radny Adam Banaszek poruszył temat oświetlenia na ul. Chełmońskiego, pytał czy 
jest projekt budowy ul. Gdyńskiej i Ogrodowej.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że w wyjściowym projekcie budżetu nie ma przewidzianych 
tych dwóch inwestycji ale jeżeli pojawi się nadwyżka budżetowa w marcu 2024 to 
wówczas może zapaść taka decyzja. 
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Radny Krzysztof Jarosz zgłosił 4 wnioski formalne do projektu uchwały:

wniosek nr 1 Radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
30.11.2023 r. zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2023 r. o tre-
ści:

1. W dziale 900-Gospodarka komunalna i ochrona środowiska-zwiększa się plan wy-
datków o kwotę 220.000 zł z przeznaczeniem na budowę oświetlenia ulicznego przy 
ul. Chełmońskiego w Budach Grzybek i przy ul. Gen. Skokowskiego w Jaktorowie i Jak-
torów-Kolonii.

2. w dziale 700-Gospodarka mieszkaniowa- zwiększa się plan wydatków o kwotę 200 
000 zł na realizację zadania pn."zakup nieruchomości położonej w m. Jaktorów przy 
ul. Ostatniego Tura oznaczonej jako działka o nr ew. 127/6 o pow. 0,34 ha z przezna-
czeniem na cel publiczny".

3. Źródło finansowania:Wydatki bieżące-dział 900- gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska- zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1.632.300 zł z tytułu nadwyżki 
środków przeznaczonych na oświetlenie uliczne w gminie (źródło wskazane przez 
wójta).

Radni  w  głosowaniu  nie  przyjęli  w/w  wniosku  Radnego  Krzysztofa  Jarosza, 
który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania przedstawiał się 
następująco (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 Radnych, radny 
Paweł Dyra opuścił salę obrad)

Za przeciw wstrzymało 
się

3 6 1

Wniosek nr 2 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z 
dnia 30.11.2023 r. zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2023 r. o 
treści: 1. W dziale W dziale 600 - Transport i łączność - zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 200.000 zł z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowo-kosz-
torysowej budowy przejścia dla pieszych przez drogę wojewódzką 719 w okolicy skle-
pu Dino, przy bramie cmentarza parafialnego w Jaktorowie oraz sygnalizacji świetlnej 
przy przejściu dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. Warszawskiej i ul. Powstańców w 
Jaktorowie. 2. W dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa - zwiększa się plan wydatków 
o kwotę 100.000 zł na realizację zadania pn.,,zakup nieruchomości położonej w m. 
Jaktorów przy ul. Ostatniego tura oznaczonej jako działka o nr ew. 127/6 o pow. 0,34 
ha z przeznaczeniem na cel publiczny". 3.Źródło finansowania: Wydatki bieżące - Dział 
900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zmniejsza się plan wydatków o 
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kwotę 1.632.300 zł z tytułu nadwyżki środków przeznaczonych na oświetlenie uliczne 
w gminie (źródło wskazane przez wójta).

Radni  w  głosowaniu  nie  przyjęli  w/w  wniosku  Radnego  Krzysztofa  Jarosza,  który 
stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu..  Wynik  głosowania  przedstawiał  się 
następująco (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 Radnych)

Za przeciw wstrzymało 
się

3 6 1

Wniosek nr 3 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z 
dnia 30.11.2023 r. zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2023 r. o 
treści: 1. W dziale W dziale 600 - Transport i łączność - zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 100.000 zł z przeznaczeniem na budowę wiat przystankowych dla dzieci ocze-
kujących na autobus szkolny. 2. W dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa - zwiększa 
się plan wydatków o kwotę 0 zł na realizację zadania pn. „zakup nieruchomości poło-
żonej w m. Jaktorów przy ul. Ostatniego tura oznaczonej jako działka o nr ew. 127/6 o 
pow. 0,34 ha z przeznaczeniem na cel publiczny". 3. Źródło finansowania: Wydatki 
bieżące - Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zmniejsza się plan 
wydatków o kwotę 1.632.300 zł z tytułu nadwyżki środków przeznaczonych na oświe-
tlenie uliczne w gminie (źródło wskazane przez wójta).

Radni  w  głosowaniu  nie  przyjęli  w/w  wniosku  Radnego  Krzysztofa  Jarosza,  który 
stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania  przedstawiał  się 
następująco (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 Radnych)

Za przeciw wstrzymało 
się

2 8 0

Wniosek nr 4 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 
30.11.2023 г. zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2023 r. o treści:  
1. W dziale 851 - ochrona zdrowia - zwiększa się plan wydatków o kwotę 100.000 zł z  
przeznaczeniem na udzielenie pomocy finansowej  dla  Centrum Zdrowia Mazowsza 
Zachodniego  prowadzącego  Szpital  w  Żyrardowie  na  sfinansowanie  zadania 
pn.:,,Zakup sprzętu kardiologicznego do monitorowania funkcji życiowych pacjentów 
Szpitala  w  Żyrardowie".  2  W  dziale  wydatki  bieżące  -  Dział  900  -  Gospodarka 
komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się plan wydatków o kwotę 58.000 zł z 
przeznaczeniem  na  wymianę  lamp  oświetlenia  ulicznego  (z  sodowych  na 
energooszczędne)  na  terenie  gminy  Jaktorów.  3.  Źródło  finansowania:  Wydatki 
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bieżące - Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zmniejsza się plan 
wydatków  o  kwotę  1.632.300  zł  z  tytułu  nadwyżki  środków  przeznaczonych  na 
oświetlenie uliczne w gminie (źródło wskazane przez wójta).

Radni  w  głosowaniu  nie  przyjęli  w/w  wniosku  Radnego  Krzysztofa  Jarosza, 
który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania przedstawiał się 
następująco (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 10 Radnych)

Za przeciw wstrzymało 
się

3 6 1

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/523/2023, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (na salę obrad przybył Radny Jan Stokowski 
tj. w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 11 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

9 1 1

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jaktorów.

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

Radna Elżbieta Wyderka zapytała z czego wynika wzrost dotyczący wynagrodzeń i 
pochodnych o kwotę 148 tys zł.

Radny Krzysztof Jarosz prosił o wyjaśnienie jakie w związku z Wieloletnią Prognozą 
Finansową Gminy Jaktorów jest zadłużenie Gminy na koniec 2023 r., ile osób zostało 
zatrudnionych lub otrzymało podwyżki od ostatniej  Sesji  Rady Gminy oraz kto jest 
wykonawcą mostu na rzece Głęboka Struga.
Pani Skarbnik  poinformowała, że obecnie nie jest w stanie dokładnie wskazać zmian 
gdyż dotyczyły one również jednostek budżetowych z terenu gminy. 
Pan Muszyński wyjaśnił, że nie został jeszcze wyłoniony wykonawca.

Radny  Adam  Banaszek  zapytał  Pana  Wójta  o  zatrudnienie  nowych  osób  w 
Urzędzie Gminy w miesiącu październiku i listopadzie oraz czy w kolejnych miesiącach 
planowane jest zatrudnienie w administracji.
Pan  Wójt  udzielił  informacji,  że  w  listopadzie  został  zatrudniony  pracownik 
gospodarczy i jeżeli zajdzie taka potrzeba będą zatrudniane nowe osoby.
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Radny  Krzysztof  Jarosz  ponownie  poruszył  temat  148  tys  zł  dotyczących 
zatrudnienia a jednoczenie skierował pytanie do Kierownika GOPS w Jaktorowie czy w 
ostatnim  czasie  zwiększono  zatrudnienie  na  umowy  o  pracę  czy  umowy  cywilno-
prawne.
Pani Małgorzata Młynarczyk- kierownik GOPS zaprzeczyła jakoby w ostatnim czasie 
było jakiekolwiek zatrudnienie. 
  

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/524/2023, która stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad 
obecnych było 11 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

9 1 1

Ad.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  programu  współpracy  Gminy 
Jaktorów  w  2024 r.  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których 
mowa w art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003 r.  o  działalności  pożytku 
publicznego i o wolontariacie

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa Orzechowska 
przedstawiciel Urzędu Gminy.

Radny Krzysztof Jarosz wygłosił pozytywną opinię dotyczącą powyższego 
projektu.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVI/525/2023,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 11 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

11 0 0

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego dla osób, 
dzieci i uczniów objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024 – 2028
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Młynarczyk- kierownik 
GOPS w Jaktorowie.
Po  krótkiej  dyskusji  w  której  głos  zabrał  radny  Krzysztof  Jarosz  oraz 
Wiceprzewodniczący  Grzegorz  Aliszewski  i  Kierownik  GOPS Radni  w  głosowaniu 
podjęli uchwałę Nr LXXVI/526/2023, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad  obecnych  było  11 
Radnych)
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za przeciw wstrzymało 
się

11 0 0

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Młynarczyk- kierownik 
GOPS w Jaktorowie.

Radny Adam Banaszek prosił o wyjaśnienie procedury jaką należy wykonać 
chcąc otrzymać takie posiłek.

Radny Krzysztof Jarosz prosił o podanie ilości uczniów biorących udział w 
programie. 
Pani Młynarczyk wyjaśniła jakie kroki należy wykonać aby móc wziąć udział w 
powyższym programie oraz poinformowała, jaka jest to kwota w tym roku. 

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVI/527/2023,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 11 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

11 0 0

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty opłat lokalnych, podatków i 
niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym 
stanowiących dochody budżetu Gminy Jaktorów za pomocą innego instrumentu 
płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest 
pieniądz elektroniczny
Projekt uchwały przedstawiła Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

W dyskusji  głos  zabrali  Radny  Adam Banaszek  oraz  Wiceprzewodniczący  Grzegorz 
Aliszewski  pytając o koszty płatności  kartą i  ewentualne dalsze koszty,  odpowiedzi 
udzieliła Pani Skarbnik.

Następnie w głosowaniu  radni  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVI/528/2023,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 10 Radnych- salę obrad opuściła radna Krystyna Ficner)

za przeciw wstrzymało 
się

10 0 0
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług 
wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 
całodobowego, warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Młynarczyk- kierownik GOPS w 
Jaktorowie.

Głos zabrał radny Krzysztof Jarosz pytając o świadczenia długość trwania 
świadczeń krótkoterminowych oraz o możliwość pozyskania ewentualnych środków 
finansowych. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Kierownik GOPS.
Radni  podjęli  uchwałę  Nr  LXXVI/529/2023,  która  stanowi  załącznik  do  niniejszego 
protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 
10 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

10 0 0
Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/365/2022 Rady Gminy 
Jaktorów z dnia 10 lutego 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Henryszew, gmina 
Jaktorów.

Projekt uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik Referatu Geodezji 
Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Gminnymi.

W burzliwej dyskusji w głos zabrali radny Krzysztof Jarosz pytający o 
korespondencję z spółką CPK, radny Adam Banaszek czy w wyniku podjęcia powyższej 
uchwały zgodzilibyśmy się z planowanym przebiegiem CPK oraz co z mieszkańcami 
innych sąsiednich miejscowości. Radny Andrzej Klimiuk zaproponował żeby odrzucić 
projekt tej uchwały tj. nie podejmować jej.
Radny Szymon Fatalski po wygłoszeniu własnej opinii również zaproponował 
przesunięcie w czasie podjęcia uchwały, Wiceprzewodniczący Grzegorz Aliszewski 
zwrócił uwagę, że nie przyjęcie w dniu dzisiejszym projektów uchwał  spowoduje, że 
będą w obrocie prawnym uchwały z 2022 roku, które w nie rozwiążą oczekiwań 
wnioskodawców. 

10



Kolejno głosowano wniosek formalny „Radnego Krzysztofa Jarosza o zmianę porządku 
obrad polegającym na zdjęciu z porządku Sesji Rady Gminy w dniu 30 listopada 2023 r. 
obrad 2pkt tj. pkt 10 i pkt 11”

Radni  w  głosowaniu  przyjęli  wniosek  Radnego  Krzysztofa  Jarosza.  Wynik 
głosowania  przedstawiał  się  następująco  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 10 Radnych)

Za przeciw wstrzymało 
się

10 0 0

Wobec tego powyższe uchwały nie zostały procedowane oraz zmieniono punktację 
porządku obrad.

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  nabycie  nieruchomości.
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Wójt Rafał Drązikowski.

W dyskusji głos zabrali Radni: Elżbieta Wyderka, Leszek Sierociński, Szymon Fatalski, 
Adam Banaszek, którzy wyrazili pozytywną  opinię dotycząco planowanego nabycia 
nieruchomości e celu budowy placu zabaw, natomiast radny Krzysztof Jarosz 
skrytykował pomysł zakupu powyższej nieruchomości i budowy w tym miejscu placu 
zabaw wnioskując jednocześnie o budowę większej ilości placów zabaw na terenie 
Gminy Jaktorów.

  Przewodniczący Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony Środowiska Pan 
Grzegorz  Aliszewski poinformował, że z uwagi na ówczesny brak pełnej wiedzy 
komisja wydała negatywną opinię do w/w projektu uchwał, jednak należy wsłuchać 
się w stanowiska radnych z tego rejonu które są za podjęciem uchwały.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/530/2023, która stanowi załącznik do 
niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

9 0 1
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Guliwera).
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 

Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.

Radny Krzysztof Jarosz zgłosił uwagę, że do wniosków o nadanie nazw ulic nie 
załączono wypisów z rejestru gruntów w celu sprawdzenia czy wszyscy właściciele 
nieruchomości wyrazili zgodę na nadanie nazwy drodze.

Przewodniczący Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony Środowiska Pan 
Grzegorz  Aliszewski poinformował, że komisja wydała pozytywną opinie do w/w 
projektu uchwały.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/531/2023, która stanowi załącznik do 
niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 9 Radnych-salę obrad opuścił radny Dawid Owczarek)

za przeciw wstrzymało 
się

8 0 1

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Herbowa).
Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 

Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.

Radny Krzysztof Jarosz zgłosił uwagę, że brak podpisu na uzasadnieniu projektu 
uchwały oraz zażądał wypisu z rejestru gruntów, radna Elżbieta Wyderka wyjaśniła, że 
zgłosiła mieszkańcom inną propozycję nazwy ulicy z której to nie skorzystali.

Przewodniczący Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony Środowiska Pan 
Grzegorz  Aliszewski poinformował, że komisja wydała pozytywną opinie do w/w 
projektu uchwały.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/532/2023, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 9 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

8 0 1
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Pokątna)
Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 

Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.

W dyskusji głos zabrali radni: Krzysztof Jarosz, Elżbieta Wyderka oraz Adam 
Banaszek, którzy przedstawili negatywną opinię dotyczącą nadania nawy drodze.

Przewodniczący Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony Środowiska Pan 
Grzegorz  Aliszewski poinformował, że komisja wydała negatywną opinie do w/w 
projektu uchwały.

Radni w głosowaniu nie podjęli uchwały. Wynik głosowania: (w momencie głosowania 
na Sali obrad obecnych było 9 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

2 4 3

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Kwiatu Nawłoci).
Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 

Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.

Radny Krzysztof Jarosz zgłosił uwagę, że brak podpisu na uzasadnieniu projektu 
uchwały.

Przewodniczący Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony Środowiska Pan 
Grzegorz  Aliszewski poinformował, że komisja z uwagi na jednakową ilość głosów nie 
rozstrzygnęła opinii do w/w projektu uchwały.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/533/2023, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad 
obecnych było 10 Radnych-przybył radny Paweł Dyra)

za przeciw wstrzymało 
się

4 1 5
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Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Drogi Mlecznej).
Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 

Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.

Po krótkiej dyskusji Radnych: Krzysztofa Jarosza oraz Adama Banaszka 
Przewodniczący Komisji Budownictwa, Ekologii i Ochrony Środowiska Pan Grzegorz  
Aliszewski poinformował, że komisja wydała pozytywną opinie do w/w projektu 
uchwały.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/534/2023, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

9 0 1

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Róży Wiatrów).
Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 

Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.

Po krótkiej dyskusji Radnych: Krzysztofa Jarosza, Szymona Fatalskiego, Adama 
Banaszka, Grzegorza Aliszewskiego  oraz Szymona Fatalskiego dotyczącej warunków 
podziału oraz wymiarów dróg  Radna Elżbieta Wyderka zgłosiła wniosek formalny o 
„Zmianę nazwy drogi z Róży Wiatrów na nazwę Białej Róży”

Radni w głosowaniu przyjęli w/w wniosek Radnej Elżbiety Wyderki. Wynik głosowania 
przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 
10 Radnych)

Za przeciw wstrzymało 
się

10 0 0
Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/535/2023, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad 
obecnych było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

10 0 0
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Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta.

Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Skarg 
Wniosków i Petycji Pan Szymon Fatalski oraz Radna Elżbieta Wyderka, informując, że 
Pan skarżący wycofał skargę na działalność byłego Wójta Gminy Jaktorów lecz z uwagi 
na złożenie skargi do Rady Gminy Jaktorów i Regionalnej Izby Obrachunkowej  należy 
ją w dalszym ciągu  procedować.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr LXXVI/536/2023, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 10 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
się

10 0 0

Ad. 18 Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych 
uchwał od ostatniej Sesji.

Informację z działalności Wójta Gminy oraz informację o podjętych zarządzeniach od 
ostatniej Sesji przedstawił Pan Rafał Drązikowski- Wójt Gminy Jaktorów. 

Od ostatniej Sesji Rady Gminy Jaktorów tj. w okresie od dnia 31 października do

30 listopada 2023 r. przyjęto następujące zarządzenia Wójta Gminy Jaktorów:

1. Zarządzenie nr 83 z dnia 31 października 2023 r. w sprawie niewykonania pra-
wa pierwokupu- Grabnik działka nr 67

2. Zarządzenie nr 84 z dnia 31 października 2023 r. zmieniające Uchwałę Budżeto-
wą Gminy Jaktorów na rok 2023,

3. Zarządzenie nr 85 z dnia 31 października 2023 r. Zmiana rachunku- Fundusz Po-
mocy Ukrainie,

4. Zarządzenie nr 86 z dnia 3 listopada 2023 r. w sprawie konsultacji z organiza-
cjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.
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5. Zarządzenie nr 87 z dnia 9 listopada 2023 r. w sprawie niewykonania prawa 
pierwokupu- Grabnik działka nr 87

6. Zarządzenie nr 88 z dnia 9 listopada 2023 r. w sprawie niewykonania prawa 
pierwokupu- Grabnik działka nr 88

7. Zarządzenie nr 89 z dnia 9 listopada 2023 r. w sprawie powołania komisji egza-
minacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o nadanie stopnia awansu zawo-
dowego nauczyciela mianowanego

8. Zarządzenie nr 90 z dnia 9 listopada 2023 r. w sprawie powołania komisji egza-
minacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o nadanie stopnia awansu zawo-
dowego nauczyciela mianowanego

9. Zarządzenie nr 91 z dnia 15 listopada 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na 2024 rok

10. Zarządzenie nr 92 z dnia 15 listopada 2023 r. w sprawie projektu budżetu na 
2024 rok

11. Zarządzenie nr 93 z dnia 24 listopada 2023 r. zmieniające Uchwałę Budżetową 
Gminy Jaktorów na rok 2023,

12. Zarządzenie nr 94 z dnia 24 listopada 2023 r. Zmiana rachunku- Fundusz Pomo-
cy Ukrainie.
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17

Informacje na temat postępowań przetargowych od dnia 30.10.2023 r.
Nazwa zadania Na jakim etapie postępowanie

Budowa przepustu na 
rzece Głęboka Struga w 
m. Stare Budy gm. Jak-

torów usytuowanego na 
terenie kolejowym za-

mkniętym.

W przedmiotowym postępowaniu w dniu 13.11.2023 r. Wykonawca: Zakład Inżynierii Budowlanej

ADOR SC (Zakład Inżynierii Budowlanej ADOR SC), 96C ul. Maratońska 96 C, 94-007 Łódź wniósł

odwołanie do Krajowej Izby Odwoławczej na czynność Zamawiającego. W dniu 24.11.2023 r.

Wykonawca wycofał wniesione odwołanie. Zamawiający czeka na postanowienie Krajowej Izby Odwoławczej.

Po wydaniu przez Izbę dokumentu, będzie można zawrzeć umowę z wyłonionym w drodze przetargu

Wykonawcą tj. firmą GRUD TRANS SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ,

 ul.Generała Skokowskiego 6, 96-313 Jaktorów, cena 585 000,00 PLN

 Zakup i dostawa sprzę-
tu teleinformatycznego 

dla Zespołu Szkół Pu-
blicznych w Międzybo-
rowie na terenie Gminy

Jaktorów w ramach pro-
jektu: „Wsparcie nowo-
czesnych form naucza-
nia z wykorzystaniem 

TIK i rozwój możliwości 
nauczania zdalnego 

dzięki zakupowi sprzętu 
i oprogramowania do 

szkół gminy Jaktorów.”

Otwarto oferty złożone przez następujących Wykonawców:
a. IT-CREW SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ, Aleja Jana Pawła II 27,

00-867 Warszawa, cena 278 073,36 PLN
b. UNI-COM.PL   PIOTR OSKIERA (UNI-COM.pl), ul. Królowej Marysieńki 50,

96-316 Sade Budy, cena 273 316,35 PLN
c. OPTIX SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ (OPTIX),

Aleja Komisji Edukacji Narodowej 36 lokal 112B, 02-797 Warszawa, 386.835,00zł
d. CEZAR Cezary Machnio i Piotr Gębka Sp. z o.o.,

Wolność 8 lok. 4, 26-600 Radom, cena 273 248,19 PLN.
e. ZONEO OLEKSIEWICZ SPÓŁKA KOMADYTOWO-AKCYJNA,

 Noskowskiego 1, 99-300 Kutno, cena 262 899,60 PLN
f. F.H.U."HORYZONT" Krzysztof Lech, Parkowa 6, 38-300 Gorlice, cena 252 585,00 PLN.

Zawarto umowę z firmą F.H.U."HORYZONT" Krzysztof Lech, Parkowa 6,

 38-300 Gorlice na kwotę cena 252 585,00 PLN



Następnie głos zabrali Radni: Krzysztof Jarosz, Adam Banaszek oraz Paweł Dyra po-
ruszając temat pierwokupu działek, postępowania przetargowego dot Głębokiej Stru-
gi, tematy kadrowe dotyczące zwalniania pracowników.

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy informując, że nie był zainteresowany tematem 
pierwokupu działek, w najbliższym czasie zostanie podpisana umowa na wykonanie 
inwestycji natomiast w  sprawach kadrowych decyzję podejmuje Wójt Gminy. 

Ad. 19 Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
Informację o bieżących sprawach związanych z  projektem CPK przedstawił  Pan 

Rafał Drązikowski- Wójt Gminy Jaktorów, który poinformował, że w sprawie CPK jest 
właściwie cisza, słychać jedynie o jakichś chaotycznych ruchach. Wszyscy czekają na 
audyt powyborczy.

W dyskusji  zabrali  głos Radni:  Adam Banaszek informując pokrótce wg własnej 
wiedzy jaki jest stan fakty w terenie oraz zaapelował do Przewodniczącego Doraźnej 
Komisji  ds.  CPK  -Pawła  Dyry  o  pilne  zwołanie  Komisji,  Krzysztof  Jarosz  prosił  o 
wskazanie osób, które w Urzędzie odpowiedzialne są za sprawy CPK.

Wójt poinformował, że już po poprzedniej Sesji Rady Gminy miała być zwołana 
doraźna  Komisja  ds.  CPK  ale  Przewodniczący  Paweł  Dyra  nie  uczynił  tego. 
Jednocześnie  zapewnił,  gotowość w jej  uczestnictwu pracowników merytorycznych 
Urzędu Gminy w Jaktorowie.

Przewodniczący  Doraźnej  Komisji  ds.  CPK-Paweł  Dyra  zadeklarował  zwołanie 
Komisji  na  poniedziałek  ponadto  pytał  jakie  jest  stanowisko  Wójta  dotyczące 
ostatniego  spotkania  w  Kaskach-  Wójt  Gminy  udzielając  odpowiedzi  odniósł  się 
sceptycznie do tej inicjatywy. 

Poinformował również, że na terenie Gminy Jaktorów Wojewoda poinformował o 
przeprowadzaniu badań geologicznych tylko na kilku działkach prywatnych.  

Radny  Krzysztof  Jarosz  zaproponował,  żeby  wspólnie  z  pracownikami  Urzędu 
Gminy stworzyć  projekt  aby na terenie  Gminy Jaktorów nie  było  ani  metra  węzła 
kolejowego.

  Ad. 17 Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji Rady Gminy.

Radny Krzysztof Jarosz zgłosił wniosek formalny:
„ Wniosek o zdjęcie z porządku obrad- przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady 
Gminy”
Radni  w  głosowaniu  nie  przyjęli  w/w  wniosku  Radnego  Krzysztofa  Jarosza.  Wynik 
głosowania  przedstawiał  się  następująco  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 10 Radnych)

Za przeciw wstrzymało 
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się
1 5 4

Radni  w głosowaniu przyjęli  protokoły  z  poprzedniej  Sesji  co stanowi załącznik  do 
niniejszego  protokołu.  Wynik  głosowania:  (w  momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 10 Radnych) 

za przeciw wstrzymało 
się

7 1 2

Ad. 18 Sprawy organizacyjne.
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  do  Rady  Gminy  wpłynęła 

informacja o stanie realizacji  zadań oświatowych w Gminie Jaktorów za rok 2022, 
2023, która została przesłana do Państwa Radnych drogą emailową.
Radny  Adam  Banaszek  wskazał,  żeby  ustalić  grafik  Sesji  Rady  Gminy  na  stałe  dni 
tygodnia, ponadto poprosił o wskazanie obsługi prawnej Urzędu Gminy i Rady Gminy 
Jaktorów.
Wójt Rafał Drązikowski wyjaśnił, że obsługę prawną prowadzi Radca Prawny Tomasz 
Szołucha.

Radna  Elżbieta  Wyderka  zaapelowała  aby  wcześniej  dostarczać  uchwały 
budżetowe gdyż brak możliwości zwołania Komisji Finansów, pytała czy przewidywane 
są podwyżki podatków oraz stawki za śmieci w Gminie Jaktorów.
Wójt  Gminy poinformował,  że nie  będzie podwyżki  podatków natomiast  wysokość 
stawki za śmieci zostanie ogłoszona po zakończeniu przetargu.

Radny Paweł Dyra pytał gdzie miałaby odbyć się doraźna Komisja ds. CPK oraz 
prosił aby Radni również zgłaszali tematy na komisję- Wójt zaproponował aby komisja 
odbyła się rano w siedzibie Urzędu Gminy.

Radny  Leszek  Sierociński  pytał  jaka  jest  skala  podatków  od  środków 
transportowych tj. czy w Gminie jest tendencja zniżkowa czy zwyżkowa.
Radny Adam Banaszek zaproponował aby Komisję CPK podzielić na dwa etapy a na 
jedną z nich   zaprosić przedstawicieli z CPK. 

Ad. 19 Wolne wnioski.

Radny Adam Banaszek poprosił o likwidację wulgaryzmów z miejsc publicznych.
Radny Krzysztof  Jarosz  pytał  czy  rozważano kwestię montażu wiat  przystankowych 
oraz czy została udzielona odpowiedź Prezesowi Szpitala Zachodniego w Żyrardowie.
Wójt wyraził pozytywną opinię dotyczącą wiat natomiast potwierdził, że w większości 
problem tkwi w pozyskaniu zgodny właścicieli gruntów na usytuowanie wiat.  
 Radna Elżbieta Wyderka prosiła o uprzątnięcie śmieci w Międzyborowie przy 
ul.  Niepodległości,  zaprosiła  w  imieniu  Prezesa  OSP-  Wójta  i  Radnych  na  Jarmark 
Świąteczny w OSP Jaktorów w dniu 17.12.2023 r.
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Radny  Krzysztof  Jarosz  poprosił  o  wykaz  ulic  na  których  wymieniane  będą 
lampy na ledowe.
 
Ad. 20 Zakończenie obrad. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jaktorów Grzegorz Aliszewski  zamknął 
LXXVI Sesję Rady Gminy żegnając wszystkich zgromadzonych dziękując za przybycie. 

Pełny  zapis  audio-wizualny  niniejszej  Sesji  znajduje  się  na  Biuletynie 
Informacji Publicznej Urzędu Jaktorów w zakładce Sesja Rady/Transmisje z sesji 
https://www.youtube.com/watch?v=81k7i71fpbM

Protokołowała:

Justyna Skibińska

Wiceprzewodniczący Rady Gminy

Grzegorz Aliszewski

20


	Wniosek nr 2 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 30.11.2023 r. zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2023 r. o treści: 1. W dziale W dziale 600 - Transport i łączność - zwiększa się plan wydatków o kwotę 200.000 zł z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej budowy przejścia dla pieszych przez drogę wojewódzką 719 w okolicy sklepu Dino, przy bramie cmentarza parafialnego w Jaktorowie oraz sygnalizacji świetlnej przy przejściu dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. Warszawskiej i ul. Powstańców w Jaktorowie. 2. W dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa - zwiększa się plan wydatków o kwotę 100.000 zł na realizację zadania pn.,,zakup nieruchomości położonej w m. Jaktorów przy ul. Ostatniego tura oznaczonej jako działka o nr ew. 127/6 o pow. 0,34 ha z przeznaczeniem na cel publiczny". 3.Źródło finansowania: Wydatki bieżące - Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1.632.300 zł z tytułu nadwyżki środków przeznaczonych na oświetlenie uliczne w gminie (źródło wskazane przez wójta).
	Wniosek nr 3 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 30.11.2023 r. zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2023 r. o treści: 1. W dziale W dziale 600 - Transport i łączność - zwiększa się plan wydatków o kwotę 100.000 zł z przeznaczeniem na budowę wiat przystankowych dla dzieci oczekujących na autobus szkolny. 2. W dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa - zwiększa się plan wydatków o kwotę 0 zł na realizację zadania pn. „zakup nieruchomości położonej w m. Jaktorów przy ul. Ostatniego tura oznaczonej jako działka o nr ew. 127/6 o pow. 0,34 ha z przeznaczeniem na cel publiczny". 3. Źródło finansowania: Wydatki bieżące - Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1.632.300 zł z tytułu nadwyżki środków przeznaczonych na oświetlenie uliczne w gminie (źródło wskazane przez wójta).

